



# Møtereferat

## Politisk prosjektgruppe – politisk organisering

<b>Møtedato:</b> 27.08.2018	<b>Møtestad:</b> Møterom Haukedalen, Førde rådhus
-----------------------------	---------------------------------------------------

Møtt	Ikkje møtt
Åsmund Berthelsen Mathias Råheim Norunn Lunde Furnes Olve Grotle Kari Valle (gjekk tidleg frå møtet) Håkon Myrvang Gunn Merete Paulsen Oddmund Klakegg Ole John Østenstad Malin Moldestad	Kari Iren Birkeland

<b>Møteleiar:</b> Åsmund Berthelsen	<b>Møtereferent:</b> Malin Moldestad
-------------------------------------	--------------------------------------

Sak nr.	Sakstittel, omtale og konklusjon	Ansvar	Frist
1	<b>KS – lokaldemokratiundersøking</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Prosjektgruppa drøfta verdien av deltaking i undersøkinga og konkluderte med at det ikkje er hensiktsmessig</li></ul>		
2	<b>Folkevalde sine økonomiske vilkår v/Ole John Østenstad</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Presentasjon om den nye kommunelova sine føresegner om folkevalde sine rettar knytt til godtgjersle, vederlag for tapt inntekt, erstatning for utgifter og sosiale velferdsgode</li><li>Presentasjon av eit rekneark med kostnadar basert på Førde sitt reglement<ul style="list-style-type: none"><li>Drøfting av kva grunnprinsipp som skal ligge føre</li><li>Generelt positive til Førde sitt reglement, men satsane må vurderast</li></ul></li></ul>		
3	<b>Godtgjersle</b> <ul style="list-style-type: none"><li>Semje om at ordførargodtgjersla vert knytt til statsråd si grunnløn</li><li>Varaordførar</li></ul>		

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Godtgjersla til varaordførar bør justerast opp, vil vere naudsynt å avlaste ordføraren i større grad</li> <li>● Gruppeleiarar – fast årleg godtgjersle <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ingen av kommunane gjev fast godtgjersle til gruppeleiarar, men prosjektgruppa ønskjer dette i Sunnfjord kommune</li> </ul> </li> <li>● Utvalsleiarar <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Vurdere høgare sats for utvalsleiarar, ev. møtegodtgjersle i tillegg til fast årleg godtgjersle</li> <li>○ Forslag om same sats for utvalsleiarar og medlem i formannskapet</li> </ul> </li> <li>● Møtegodtgjersle <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Drøfting av kva den faktisk skal dekke, førebuing, deltaking i møtet og reiseutlegg - vurdere høgare sats</li> </ul> </li> <li>● Tapt arbeidsforteneste <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Maksbeløpet for dokumentert tap må vere høgt nok</li> </ul> </li> <li>● Ungdomsråd <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ta inn satsar for møtegodtgjersle</li> </ul> </li> </ul>		
4	<p><b>Arbeidet vidare</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Malin Moldestad og Ole John Østenstad ferdigstiller framlegg til reglement for drøfting i neste møte 11.09.18 <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Greie meir ut om ordning for varaordførar og gruppeleiarar</li> </ul> </li> </ul>	MM, OJØ	05.09.18
5	<p><b>Møteplan</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>● Møteplanen vart godkjent <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Møte 18/9 og 22/10 vert avlyst</li> </ul> </li> </ul>		

*Eventuelle merknader til referatet må sendast til referenten innan 10 dagar etter utsending.*